
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 20. november 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 42
Er det ministerens vurdering, at det amerikanske JLTV køretøj er af en lavere
standard end det anskaffede EAGLE 5 køretøj på nøgleområder som beskyt-
telse af besætningen imod skud og vejsidebomber samt mobilitet i terræn?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Krarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Krarup@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Rasmus Jarlov
formand
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